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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. február 8-án 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester     

 

Dombi Norbert   képviselő  

Farkas László    képviselő 

Nagy Zsolt    képviselő       

Miskolczi Ferenc   képviselő   

  

Szabóné Czifra Melinda  jegyző 

   

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin   Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

Gáspár Júlia    pénzügyi csoportvezető 

Szakály Ferencné   pénzügyi főmunkatárs 

Papp Alexandra    Pétfürdői Gondozási Központ igazgatója 

Porogi Lajosné    Óvodavezető 

                                                       (mindnyájan az 1. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Mielőtt ismertetném a napirendet, megadom a szót Farkas László képviselő 

úrnak. 
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Farkas László képviselő: Köszönöm a szót. Törvényből fakadóan, a Pénzügyi Bizottságnak a 

kötelezettsége a képviselői vagyonnyilatkozatok gyűjtése, ellenőrzése. Ezt a feladatát a 

bizottság elvégezte. Egy képviselő kivételével mindenki leadta a nyilatkozatát. Pintér Csaba 

képviselő nem adta le a vagyonnyilatkozatát, ebből következik, hogy a bizottságnak határozatot 

kellett hozni. (Felolvassa a határozatot, mely a jkv mellékletét képezi) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm a tájékoztatást. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Van valakinek észrevétele a 

napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2018. évre (23/2018.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2018. évre (száma: 23/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Amennyiben a Tisztelt Képviselők hozzájárulnak, azt a metódust 

folytatnánk, amit a bizottsági ülésen megkezdtünk. Tisztelettel köszöntöm vendégeinket, az 

intézményvezetőket. Javaslom, hogy kezdjük az óvodával. Aki ezt elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

14. Óvoda 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Óvoda 2018. évi működési költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2018. évi működési költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Óvoda 2018. évi működési költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Szeretnéd kiegészíteni Márti? 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Köszönöm, nem. Köszönöm az igen szavazatokat és a 

támogatását a Képviselő-testületnek. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés a működéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki az óvoda 

működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

28/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 14. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÓVODA 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 100.852 ezer Ft 

bevétellel és 181.409 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 14. Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felhalmozási tábla. Kérdezem a bizottságokat.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Óvoda 2018. évi felhalmozási kiadásait.   

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2018. évi felhalmozási kiadásait.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Óvoda felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a beruházással kapcsolatban? Nincs. Aki az Óvoda 

felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

29/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  
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Felújítás  ezer Ft 

Konyha felújítása 2000 

Gazdasági folyosó: burkolatcsere 400 

Tetővíz elvezető rendszer felülvizsgálata 400 

Tetővíz elvezető rendszer felújítása 4000 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

2 db. Ivókút telepítése 200 

Összesen: 7500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolnám, hogy a Gondozási Központtal folytassuk a 

tárgyalását a költségvetés munkaanyagának. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

16. Gondozási Központ 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2018. évi működési költségvetését azzal a 

módosítással, hogy a Védőnői szolgálat működési kiadásainál a 7. sorban 1 db védőszemüveg 

helyett 2 db kerüljön beállításra 100.000.- Ft értékben. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Védőnői szolgálat működési költségvetését 

azzal a módosítással, hogy a 16.2 Védőnői szolgálat 7.sor védőszemüveg összegét emeljék meg 

50 ezer Ft-tal. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működési költségvetését. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Bölcsőde 

működési költségvetését. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Házi 

Segítségnyújtás működési költségvetését. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociális 

Étkeztetés működési költségvetését. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú. szavazattal elfogadásra javasolja a 

Gondozási Központ 2018. évi működési költségvetését. 
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2018. évi működési 

költségvetését azzal a módosítással, hogy a Védőnői szolgálat működési kiadásainál a 7. sorban 

1 db védőszemüveg helyett 2 db kerüljön beállításra 100.000.- Ft értékben. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a működéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Mindhárom 

bizottság elfogadta a működési kiadásokat azzal a módosítással, hogy a részfeladatok közül a 

Védőnői Szolgálatnak a szemüvegköltségét emeljük meg. 

Más javaslat a működéssel kapcsolatban van? Nem volt. 

Aki ezzel a módosítással elfogadja a Gondozási Központ működési költségvetését, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

30/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 16. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

Gondozási Központ 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 

44195 ezer Ft bevétellel és 129 439 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 16. "Gondozási Központ” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felhalmozási kiadások. Bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2018. évi felhalmozási kiadásait azzal a 

módosítással, hogy a kisértékű tárgyi eszközeinél a 64. oldalon 300.000.- Ft helyett 400.000.- 

Ft kerüljön beállításra. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Gondozási 

Központ Felhalmozási kiadások a 4.1 Kisértékű tárgyi eszközök sorának összegét emeljék meg 

100 ezer forinttal. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Gondozási Központ 2018. évi felhalmozási kiadásait. 
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2018. évi felhalmozási 

kiadásait azzal a módosítással, hogy a kisértékű tárgyi eszközeinél a 64. oldalon 300.000.- Ft 

helyett 500.000.- Ft kerüljön beállításra.  

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat volt mindhárom bizottság részéről. Az első az 

volt, hogy emeljük meg a kisértékű tárgyi eszközöket 100.000,- Ft-tal, ezt a Humán és a 

Településfejlesztési Bizottság támogatta, a Pénzügyi Bizottság javaslata pedig 200.000,- Ft-os 

emelés. Engedelmetekkel én az utóbbit teszem fel, bár tudom, hogy az SZMSZ-ünk azt mondja, 

hogy sorrendiség szerint kell. 

 

Dombi Norbert képviselő: Egy technikai kérdésem lenne. Intézményvezető asszony ott volt 

mindegyik ülésen, ő javasolta a plusz 100.000,- Ft-ot. Mitől lett ez 200.000,- Ft?  

 

Papp Alexandra intézményvezető: Nem az enyém, hanem egy képviselő javaslata volt a 

Pénzügyi Bizottság ülésén. 

 

Horváth Éva polgármester: Felsorolta az ülésen Intézményvezető asszony azokat a háztartási 

gépeket, amelyeket be szeretnének szerezni. Valaki elkezdett az ülésen osztani, szorozni, és 

rájöttek, hogy erre a 100.000,- Ft-os emelés nem jelent fedezetet. Így alakult ki a magasabb 

összeg. 

Aki támogatja a 200.000,- Ft-os emelést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a 200.000,- Ft-os 

kisértékű tárgyi eszköz beszerzésének emelést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az elfogadott módosítással a Gondozási Központ 

felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

31/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Gondozási 

Központ 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Szoc. étkeztetés: klíma berendezés 800 

Összesen: 1300 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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15. Közösségi Ház és Könyvtár  

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm Angeli Katalin Intézményvezető asszonyt.               A 

bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi működési 

költségvetését.   

A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy a pénzügyi 

csoportvezető készítsen egy tervezetet, melyben kimutatja mennyit jelentene a 

közalkalmazottak esetében egységesen 5% illetmény alap emelés. 

A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett javasolja, hogy a pénzügyi 

csoportvezető készítsen egy tervezetet, melyben kimutatja, mennyit jelentene a felsőfokú 

képesítésű közalkalmazottak esetben 10 % illetmény alap emelés. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 15. Pétfürdői 

Közösségi Ház és Könyvtár Dologi kiadások 21. sorának könyv, folyóirat beszerzés összegét 

emeljék meg 2400 ezer forintra. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az 

összes közalkalmazott vonatkozásában a fenntartó által fizetett pótlékok 5%-kal megemelt 

bérmodellezéséből készüljön egy táblázat, valamint csak a felsőfokú végzettséggel rendelkező 

közalkalmazottakat érintően 10%-kal megemelt bérmodellezésről külön készüljön táblázat. 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2018. évi működési költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi működési 

költségvetését.   

Kisebbségi vélemény: 

A Pénzügyi Bizottság 5 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy a 

közalkalmazottak alap illetménye egységesen 5 %-kal emelkedjen. 

A Pénzügyi Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja, hogy a felsőfokú 

közalkalmazottak alap illetménye 10%-kal emelkedjen. 

A Pénzügyi Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy 

a köztisztviselők részére 7% jutalom keret kerüljön megállapításra. 

Horváth Éva polgármester: Felmerült a Humán Bizottság ülésén a közalkalmazotti 

bérrendezés. Egy kicsit tegyük ezt rendbe, aztán majd visszatérünk a Közösségi Ház működési 

kiadásaihoz.  

Elhangzott a Humán és a Településfejlesztési Bizottság részéről, hogy az összes közalkalmazott 

vonatkozásában a fenntartó által fizetett pótlékok 5%-kal megemelt bérmodellezéséből 
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készüljön egy táblázat, valamint csak a felsőfokú végzettséggel rendelkező közalkalmazottakat 

érintően 10%-kal megemelt bérmodellezésről külön készüljön táblázat. Jegyzőasszony közben 

kidolgozott egy köztisztviselői béremelésre vonatkozó javaslatot is, ezért volt a Pénzügyi 

Bizottságnak olyan szavazása, ami a 7 %-os jutalomkeretre vonatkozott.  

A kért számítások nagyon gyorsan elkészültek, mindenki előtt ott van, tegnap megkapták a 

képviselők. Az 5 %-os általános emelésnek a költségvetési vonzata 2.697 ezer forint, a másik 

variációnál, amikor a felsőfokú képesítéssel rendelkező közalkalmazottaknak emelünk 10 %-

ot, ott 1.085 ezer forint, a köztisztviselők 7 %-os jutalomkeret emelése pedig 2.642.398,- Ft. 

Átadom a szót a Jegyző asszonynak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Képviselő-testületnek 2017. évtől van lehetősége, amióta 

a központi költségvetés lehetővé teszi, hogy az önkormányzat saját bevételei terhére a 38.650,- 

Ft-os illetményalapot megemelje. Ezt tavaly a Képviselő-testület meg is tette 54.100,- Ft-ra 

felemelte az illletményalapot. Az idei év január 25-i képviselő-testületi határozatával 58 ezer 

forintra emelte meg. Ez sajnálatos módon a köztisztviselőknél csak és kizárólag a felsőfokú 

képesítéssel rendelkezők fizetésén látszik meg. Ezek a béremelések nem úgy rakódnak rá a 

dolgozó alapilletményére, ahogy a közalkalmazottak esetében, nálunk ez sajnos beleolvad a 

garantált bérminimumra való kiegészítésbe. Kapnak természetesen a középfokú végzettségű 

köztisztviselők is fizetésemelést, a garantált bérminimumra való kiegészítéssel, ami bruttó 19 

ezer forint. 

 

Horváth Éva polgármester: Az nagy pénz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Valóban, de azt mindenki megkapja, a közalkalmazottak is. 

Miután ezek a javaslatok elhangzottak, próbáltam összehasonlítani a középfokú végzettségű 

közalkalmazottakat, azokat a közalkalmazottakat, akiknek csak a szakképzettsége folytán kell 

megadni a garantált bérminimumot, és nagyon nagy a köztisztviselők és ezek között a dolgozók 

között a bérkülönbség. Bátorkodtam ezt a javaslatot tenni, amire a határozati javaslatot is 

megcsináltam, és majd fogom is mondani, hogy miért. Két évvel ezelőtt, amikor még nem volt 

ez a lehetőség, akkor mást nem tudott tenni a Képviselő-testület, hogy a köztisztviselők bérét 

egy picit megemelje, mint azt, hogy meghatározott - az egységes közszférára szánt 

jutalomkereten felül - a köztisztviselőknek egy + 20 %-os jutalomkeretet, amit bérarányosan, 

évi két alkalommal tudtunk a dolgozóknak odaadni. Az egyéb jutalomkeret természetesen 

differenciált, teljesítményértékelés alapján volt kifizethető. Ez gyakorlatilag a béremelés volt, 

amit nem a havi bérével kapott meg a dolgozó, hanem évi két alkalommal. Most ugyanezt a 

javaslatot tenném és csakis a középfokú végzettségű köztisztviselők esetében, és egy 7 %-kal 

növeltet. Azért ennyit, mert a felsőfokú képesítésű köztisztviselőknél az 54.100,- Ft-ról az 

58.000,- Ft-ra növelés az 7 %. Gyakorlatilag ezzel a 7 %-kal megemelt pénzzel, egy középfokú 

végzettségű köztisztviselő, aki elég régóta dolgozik, mint köztisztviselő, kapna 193.135,- Ft 

bruttó fizetést.  

 

Horváth Éva polgármester: Teljesen tisztában vagyok a köztisztviselői bérek hátrányával. 

Úgy gondolom, hogy a Képviselő-testület már régóta mindent megtesz a bérek rendezésére. 

Egy huncut krajcár állami finanszírozás nincs a köztisztviselői bérre. A többi intézménynél 

valamicske van, ha más nem, a pótlékok. A köztisztviselők esetében mindent az önkormányzat 

áll. Fölvállaltuk az alapilletmény emelést, ennek az ódiumát. Előtte felvállaltuk az 

önkormányzati kiegészítést. Úgy gondolom, januárban nem volt olyan könnyű átvinni ezt az 58 
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ezer forintra emelést sem. Megmondom őszintén, valóban igaz az, hogy közalkalmazott és 

köztisztviselő között különbség van, de most nem tartom fairnek az emelést. Adjuk meg a 

közalkalmazotti felsőfokú végzettségűeknek a 10 %-ot, mert ott rettenetes elmaradás van, van 

olyan középfokú végzettségű, aki többet keres, mint a főnöke. Azt tegyük most helyre, és jövőre 

lépjünk tovább. Az én javaslatom a 10 % a közalkalmazotti felsőfokú végzettségűek 

béremelése. 

 

Farkas László képviselő: Azt el kell ismerni, hogy mind a köztisztviselők, mind pedig a 

közalkalmazottak nagyon alul vannak finanszírozva. Erről azonban nem mi tehetünk, hanem a 

kormányzatunk. Az viszont csalóka, hogy 54.100 forintról emeltünk 58.000,- forintra, az 

illetményalap 38.650,- Ft január 01-jével, és innen emeli a testület 58.000,- Ft-ra. Ami nincs 

finanszírozva, ezt saját költségvetésből kell kigazdálkodni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Annak ellenére, hogy meghallgattuk Polgármester asszony érvelését, 

szeretném javasolni, hogy először Jegyző asszony határozati javaslata legyen feltéve 

szavazásra, a 7 %-os középfokú végzettségű köztisztviselők bérének emelése mellett a 

felsőfokú közalkalmazottak 10 %-os emelésével kiegészítve. Azért kérem ezt, mert ha nem 

megy át, akkor természetesen a felsőfokú 10 %-os emelést meg fogom szavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a felsőfokú közalkalmazottaknak 10 %-

os, a középfokú köztisztviselőknek 7 %-os jutalomkeretet biztosítsunk, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

32/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a jegyző által javasolt 7%-os jutalomkeret - a középfokú 

végzettségű köztisztviselők részére – valamint a Humán Bizottság által 

javasolt 10 %-os illetménynövekedés - a felsőfokú végzettségű 

közalkalmazottak részére – történő megállapítását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a közalkalmazotti felsőfokú 

végzettségűeknek 10 %-os illetménykiegészítést biztosítsunk a januári határozatunk 

módosításával, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

33/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 10/2018.(I.25.) számú határozata 2. pontjának c) 

alpontját az alábbiak szerint módosítja: 

2. [A Képviselő-testület az önkormányzat és intézményei által 

foglalkoztatott közalkalmazottak fenntartó által garantált 

illetményemelésének mértékét 2018. január 01-től december 31-ig az 

alábbiak szerint állapítja meg:] 

c) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak esetében az önkormányzati 

bérkiegészítés mértéke         48%. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet 

előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem Jegyző asszony javaslatát, a 7 %-os külön 

jutalomkeretről a középfokú köztisztviselőknek. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennek így semmi értelme nincs, csak gyártjuk a nemleges 

határozatokat. Ezt már a testület elutasította, annál is inkább, mert a 10 %-ot az előbb 

elfogadták. 

 

Horváth Éva polgármester: Rendben. Ezek után feltehetem szavazásra a közalkalmazottak 

általános 5 %-os emelését is, két variációt kért a Humán Bizottság a kidolgozásra, de főleg a 

felsőfokú végzettségűek miatt. Felteszem, mert elkészült a táblázat. 

 

Dombi Norbert képviselő: Így szabályos, de egyébként a 10 %-os javaslat jobb volt, mint az 

én eredeti általános 5 %-os javaslatom, ezért támogattam.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az általános közalkalmazotti 5 %-os 

illetménykiegészítéssel, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

34/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a közalkalmazottak 

részére egységesen 5 %-os béremelést javasol. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor az elfogadott döntéseknek megfelelően lesznek a 

költségvetési rendelet végszámai módosítva. Térjünk vissza a Közösségi Ház működési 

kiadásaira.  

Egy módosító javaslat hangzott el a bizottságok részéről. A Településfejlesztési Bizottság kérte, 

hogy a dologi kiadásoknál a szakmai anyagok beszerzésének az összegét emeljük fel 400 ezer 

forinttal.  

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a dologi kiadások 

növelését 400 ezer forinttal.  

 

 Horváth Éva polgármester: Aki a Közösségi Ház működési kiadásait elfogadja ezzel a 

módosítással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

35/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 15. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi működési költségvetésének 

tervezetét 100 852 ezer Ft bevétellel és 106 821 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 15. "Közösségi Ház és Könyvtár” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett javasolja, hogy a Közösségi Ház felhalmozási kiadásainak elfogadását azzal 

a módosítással, hogy a 3.5 sorba kerüljön be a közösségi Ház stúdiójának hangszigetelésére 1,8 

millió forint. 
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Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Felhalmozási 

kiadások 3.5 Stúdió hangszigetelése sorba a javaslathoz kerüljön be az 1800 ezer forint. 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2018. évi felhalmozási kiadásait a megszavazott módosítással.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház felhalmozási kiadásait azzal a 

módosítással, hogy a 3.5 sorba kerüljön be a Közösségi Ház stúdiójának hangszigetelésére 1.8 

millió forint. 

Horváth Éva polgármester: Mindhárom bizottság kérte, hogy a stúdió hangszigetelésére az 

1,8 millió forintot tegyük vissza az igénynek megfelelően.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Valóban, mind a három bizottság javasolta, azután, hogy a 

Humán Bizottság ezt felvetette. Annak ellenére, hogy Polgármester asszony nem tette be a 

költségvetésbe, és annak ellenére, hogy az Intézményvezető asszony is azt mondta, hogy ez az 

idén elhagyható. Szűk a költségvetés, a polgármester asszony erre hivatkozott, és valóban, ezt 

az 1,8 millió forintot az idén nem kellene kiadni, ez elhagyható, jó lesz a jövő évben is, idén 

épp eleget fogunk költeni a Közösségi Házra, százmilliós nagyságrendben. Azt mondom, 

fontolják meg Képviselő-társaim, én nem fogom megszavazni. Egyetlen indok volt, hogy az 

idén kerüljön be, az az, hogy egy kosszal, maszattal, ha szét lesz dúlva a ház, megoldható. De 

úgyis lesznek még itt munkák, és ez nem is jár akkora kosszal, tehát ez az érv nekem nem 

elfogadható, ezért javasom, hogy halasszuk el 2019-re.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az érem másik oldaláról szeretnék egy pár szót szólni, hogy a 

Humán Bizottság miért javasolta ezt, és miért ment utána az összes többi bizottság. Feri 

gondolatmenetét abszolút értem, és el is fogadnám, ha nem erről az esetről lenne szó. Más 

helyzetben ez rendben lenne, de ellenérvként ő is megemlítette, hogy a ház szét lesz szedve. Ne 

feledjük el, hogy az összes nyílászáró ki lesz szerelve, az összes radiátor, fűtéscső ki lesz 

bontva, homlokzati hőszigetelés lesz az épületen cserélve, iszonyatos szétbombázás fog 

történni. Pont ezért, mivel a stúdióteremnek a hangszigeteléséről van szó, ott is ki lesz szedve 

a nagyablak, a radiátor, teljesen ki kell pakolni mindent, kamerákat, vezetékeket, klímát. Ezért 

javasolta a Humán Bizottság, ha már ezek a munkálatok megindulnak, akkor ez már belefér, és 

akkor jövőre nem kell megint szétszedni a stúdiót. Ez az érem másik oldala.  

 

Horváth Éva polgármester: Érv és ellenérv is elhangzott, lehet szavazni. Egyébként nem jár 

kosszal egy hangszigetelés.  

Három bizottság javasolta, hogy tegyük vissza a hangszigetelésre az 1,8 millió forintot. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

36/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület nem fogadta 

el a Településfejlesztési Bizottság javaslatár, mely szerint a közösségi ház 

beruházási kiadásai közé a TV stúdió hangszigetelését 1.800 ezer Ft-tal 

tervezze be. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat nem volt a beruházással kapcsolatban. 

Aki a Közösségi Ház beruházási táblájával egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

37/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök     
           1 100    

Színházterem: függönyhúzó berendezés 
              460     

Színházterem: akusztikai tervezés 
           1 500     

Stúdió légkondicionálása 
              250     

Stúdió hangszigetelése 
                 -       

NAS (régi szerver helyett)               300     

Adásrögzítő            2 255     

Adásbonyolító            1 700     

Összesen: 
          7 565     

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

 



14 

 

1. Polgármesteri Hivatal 

 

Horváth Éva polgármester: Rátérhetünk a munkaanyag oldalszám szerinti folyamatos 

tárgyalására. A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja Polgármesteri Hivatal 2018. évi működési költségeit.  

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2018. évi működési 

költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2018. évi működési 

költségeit.  

Horváth Éva polgármester: Kérdés a működéssel kapcsolatban? Nincs. Aki a Polgármesteri 

Hivatal működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

38/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 1. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Polgármesteri Hivatal 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 

1000 ezer Ft bevétellel és 175 725 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 1. "Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérdezném a két képviselő urat, hogy miért tartózkodnak a 

szavazások alkalmával? 

 

Láng Géza alpolgármester: Szándékomban állt elmondani.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen, ez érdekes, hogy minden kommentár nélkül, nem fogadnak 

el semmi.  

 

Láng Géza alpolgármester: Szerintem az egész költségvetés a bevételi oldalán hibás. Én 

legalábbis úgy érzem, hogy ezek a bevételek, amelyek fel vannak sorolva, nem fognak bejönni, 

2-300 millió forintos lyukat látok a költségvetésben. Az adóbevétel, és az adóerő-képességünk 
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kérdése engem nyugtalanít. Ahogy a banki befektetéseknél is van konzervatív, óvatos és 

kockáztató, én a konzervatív, tehát a legbiztonságosabb fajta módszert szeretném elérni ott is, 

és itt is. Itt elég nagy kockázatot látok ebben a költségvetésben. Attól félek, hogy a bevételek 

nem fognak megjönni, a másik, hogy ez a költségvetés a béreket nagyon felnyomta, és azt nem 

lehet visszavenni. Ha a béreket úgy adtuk volna oda, hogy ha a zárszámadás után van pénzünk, 

akkor két vagy háromhavi pluszfizetést adunk a dolgozóknak, akkor nincs kockázat. De abban, 

hogy mindent beépítünk, és fixre veszünk, nagyon nagy a kockázat.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Alpolgármester úr veszélyesnek látja, hogy nem fognak bejönni 

a bevétele, de azt nem tudjuk, miért gondolja, hogy ez fog történni? A másik, azért mert úgy 

látod, hogy nem jönnek be a bevételek, attól még a Polgármesteri Hivatal működési 

költségvetését azért el lehetne fogadni, inkább ott szavazzál nemmel, amikor a bevételeket 

egyben meg kell szavazni. Így nem látok ok-okozati összefüggést. 

 

Láng Géza alpolgármester: Nem kaptam megfelelő információt ahhoz, hogy biztosra 

vehessem, hogy a bevételeink teljesülni fognak.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Biztos nincs, minden döntés kockázattal jár. 

 

Láng Géza alpolgármester: Így van, és én nagyon nagynak látom ezt a kockázatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Amikor az adócsoport vezetője leírja, hogy december 20-ig 77 

adózó 230 millió forint adót töltött föl, na ezeknek az adózóknak az idén nem kell visszafizetni 

pénzt, mert a tavalyi bevételük alapján az idei adót be fogják fizetni. Nem értem, és tegnap sem 

értettem a Pénzügyi Bizottság ülésén a kialakult pánikhangulatot. Számomra teljesen 

döbbenetes volt. Feketén-fehéren le van írva, milyen bevételek várhatóak.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Pétfürdőn a költségvetési pesszimizmusnak nagyon régi tradíciói 

vannak. ’98-óta, mióta önálló önkormányzat vagyunk, minden költségvetés azzal kezdődik, 

hogy valaki veri a vészharangot, hogy most aztán vége, nem jönnek be a bevételek.  

 

Láng Géza alpolgármester: Nagyon szeretném, hogy bejöjjenek, de kockázatosnak tartom.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én pedig úgy gondolom, hogy ez a költségvetés még túlságosan 

óvatos is. Ha megnézitek a teljesülést, minden évben minden intézménynél marad egy csomó 

pénz. Spórolnak, minden évben az előirányzathoz képest, és az eredeti év előirányzatához, a 

módosítotthoz képest is kevesebb a végleges teljesülés, és a következő évben felvisszük mindig 

az eredeti előirányzathoz. Ez a jellemző és a túlzott óvatosság. Nem látom a kockázatot sem. 

De mindenki úgy szavaz, ahogy gondolja.  

 

Farkas László képviselő: Ezután is tartózkodni fogok. Az államháztartási törvény azt írja elő, 

hogy a költségvetés készítésekor valósághűnek kell lenni, tényszámokra kell építeni, és az 

óvatosság elve – kifejezetten ki van hangsúlyozva – érvényesül. Hát itt pont, hogy nem 

érvényesül. A másik, van olyan pontja is, amit úgy érzem, nem igazán törvényes. Legalábbis 

véleményem szerint. Az látom, és tapasztalom az információim alapján, hogy a bevétel a 

kiadásokhoz van igazítva. Pontosan az iparűzési adónál, a helyi adóknál van, hogy az a 230 

millió forintos többlet az eddigi évhez képest, biztos vagyok benne, hogy nem fog befolyni. Az 

a feltöltés, amire hivatkoztok, döntő többségében abból adódik, amit az itt lévő kivitelező cégek 

befizettek. De ők már levonultak, nincsenek itt, idén nem lesznek már.  
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Horváth Éva polgármester: Miből gondolod? 

 

Farkas László képviselő: Ha elmentek, akkor nincsenek itt, nem? Úgy gondolom, hogy a 

bevétel nagyon felül van tervezve. Ha bármelyik szakfeladatot nézem, az egészet át kellene 

gondolni.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm, folytassuk a munkaanyag tárgyalását. 

 

 

2. Állategészségügy 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja elfogadásra az Állategészségügyi szolgálat 2018. évi 

költségvetését.   

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügyi Szolgálat működési 

költségvetését.   

 Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Állategészségügyi szolgálat 2018. évi 

költségvetését. 

   

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja az Állategészségügy működési 

költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

39/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 2. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

Állategészségügy 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 36 ezer 

Ft bevétellel és 1 330 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 2. Állategészségügy” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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3. Közvilágítás 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közvilágítás 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Közvilágítás működési költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közvilágítás 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja a Közvilágítás működési 

költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

40/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 3. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Közvilágítás 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft 

bevétellel és 11 938 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 3. Közvilágítás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4. Köztemető üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztemető fenntartás és működtetés 2018. évi 

költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés működési 

költségvetését, azzal a módosítással, hogy a 5. Egyéb szolgáltatások Kegyelet sorába 2018. 

javasolt oszlopba kerüljön be az 1850+320 ezer forint, az áfatartalma pedig a 7. Működéi célú 

előzetesen felszámított általános forgalmi adó sorba.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztemető fenntartás és működtetés 2018. évi 

költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság már a javított anyagot tárgyalta. Elnézés 

kérek mindenkitől, amikor mi a szakfeladatokat készítettük elő a költségvetési tárgyalásra, 

akkor a januári képviselő-testületi ülés előtt volt. Akkor függőben maradt egy sor, hogy majd a 

testületi döntésnek megfelelően beírjuk. Na, ez az, ami elmaradt. A Településfejlesztési 

Bizottság észrevette, így korrigáltuk. Kérdés? Javaslat? Nincs.  

Aki elfogadja a Köztemető üzemeltetés működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

41/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 4. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Köztemető 2017. évi működési költségvetésének tervezetét 2 000 ezer Ft 

bevétellel és 11 416 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 4. Köztemető” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. Köztisztasági tevékenység 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

(köztisztaság) 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztasági tevékenység működési 

költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

(köztisztaság) 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja a Köztisztasági tevékenység 

működési költségvetését, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

42/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 5. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Köztisztasági tevékenység 2018. évi működési költségvetésének 

tervezetét 0 Ft bevétellel és 12 828 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "5. Köztisztasági tevékenység” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

6. Zöldterület-kezelés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Zöldterület-kezelés 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Zöldterület-kezelés működési 

költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Zöldterület-kezelés 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Parkfenntartás költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

43/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 6. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Parkfenntartás 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft 

bevétellel és 34 900 ezer Ft kiadással. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 6. Parkfenntartás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Községgazdálkodás 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás működési költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja a Községgazdálkodás működési 

költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

44/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 7. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Községgazdálkodás 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 21 

637 ezer Ft bevétellel és 47 677 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "7. Községgazdálkodás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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8. Park, Fürdő, Strand és Tó üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 3 igen szavazattal, 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Park, fürdő, strand és tó üzemeltetés 2018. évi 

költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Volt a Humán Bizottságnak egy kérdése, ami nem szerepel az 

Emlékeztetőben. A dologi kiadások 12. Egyéb szolgáltatásoknál lévő 3 millió forintban 

mutassuk ki, hogy mennyi volt ebből a csónakázásból adódó bevétel. Kb. 1,5 millió forintba 

került tavaly a csónakáztatás, közel ennyi a figyelőkutak szerződéses mérésének összege. Ebből 

áll össze, nem mind a csónakáztatás. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 8. Park, Fürdő, 

Strand és Tó üzemeltetés 10. Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások 2018. javasolt oszlopát 

módosítsa 650 ezer Ft-ra. Ennek az az indoka, hogy a szükséges karbantartások nagyobb 

összeget követelnek, a csónakházat le kell festeni, illetve a csónakokat is javítani kell.  

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Park, 

Fürdő, Strand és Tó üzemeltetés működési költségvetését a megszavazott módosítással 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Park, fürdő, strand és tó üzemeltetés 2018. évi 

költségvetését azzal a módosítással, hogy a 10. soron a Karbantartási, kisjavítási 

szolgáltatásoknál, a csónakház újra festése és a hajók karbantartása miatt, 150 ezer forint helyett 

650 ezer forint szerepeljen. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném javasolni, hogy idéntől ne legyen ingyenes a 

csónakázás, annyival csökkentsük a 3 millió forintot.  

 

Horváth Éva polgármester: A kiadásokat nem tudjuk csökkenteni, a bevételeknél tudunk 

beírni valamit. Mit írjunk be?  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt nem tudom.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A csónakáztatási pénzbeszedést át kell gondolni, hogy meg 

tudjunk felelni a jogszabályoknak a pénzkezeléssel kapcsolatban. Az előző évben is voltak 

ezzel kapcsolatban aggályok.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Utána kell nézni. Eddig a csónakáztatás a Melódiákon 

keresztül működött. Ha a testület továbbra is rajtuk keresztül gondolja, akkor valószínűleg ők 

meg fogják tudni oldani. Nem feltételezem, hogy számlaadási kötelezettségük lenne, szerintem 

elég a nyugtaadás. Inkább azt gondolom, hogy ami ott befolyna, az nem egy jelentős összeg. A 

tavalyi évben jóval kevesebben vették igénybe a csónakázást, mint az azt megelőző évben. Az 

első évben nagyon sokan jöttek, de tavaly már nem.  
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Dombi Norbert képviselő: Elgondolkodom a megoldási lehetőségen. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt módosítási javaslat. Aki támogatja, hogy a 10. soron a 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatásoknál, a csónakház újra festése és a hajók karbantartása 

miatt, 150 ezer forint helyett 650 ezer forint szerepeljen, kérem, szavazzon! 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a javaslatot, hogy a 

10. soron a Karbantartási, kisjavítási szolgáltatásoknál, a csónakház újra festése és a hajók 

karbantartása miatt, 150 ezer forint helyett 650 ezer forint szerepeljen. 

 

 Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Strand és Tó üzemeltetés módosított működési 

költségvetésével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

45/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 8. számú részletező tábla alapján elfogadja a Strand és 

tó üzemeltetés 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft 

bevétellel és 5 097 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 8. Strand és tó üzemeltetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

9. Utak, hidak 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak üzemeltetése 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak működési költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Utak, hidak üzemeltetése 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja az Utak, Hidak működtetésére 

vonatkozó költségvetést, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

46/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 9. számú részletező tábla alapján elfogadja az Utak, 

Hidak 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 

17 145 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 9. Utak, hidak” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10. Felszíni vízelvezetés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Vízellátás, felszíni vízelvezetés, ivóvíz és szennyvíz 

2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés működési 

költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Vízellátás, felszíni vízelvezetés, ivóvíz és szennyvíz 

2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja a Felszíni vízelvezetés 

költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

47/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 10. számú részletező tábla alapján elfogadja a Felszíni 
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vízelvezetés 2017. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft 

bevétellel és 4 042 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 10. Felszíni vízelvezetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

11. Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi Rendelő) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi rendelő) 2018. 

évi költségvetését.  

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő működési költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás 

(Orvosi rendelő) 2018. évi költségvetését.  

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki az Orvosi Rendelő működési költségvetését, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

48/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 11. számú részletező tábla alapján elfogadja az Orvosi 

Rendelő 2018. évi működési költségvetésének tervezetét 1 500 ezer Ft 

bevétellel és 5 144 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 11. Orvosi Rendelő” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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12. Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2018. évi 

költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

működési költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati 

feladatok 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással a Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

49/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 12. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

Szakfeladatra nem sorolható feladatok 2017. évi működési 

költségvetésének tervezetét 2 000 ezer Ft bevétellel és 119 670 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 12. Szakfeladatra nem sorolható feladatok” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Alpolgármester úr milyen kockázatot lát ebben? 

 

Láng Géza alpolgármester: Kevésnek látom a szolidaritási hozzájárulást, ami be van írva.  
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13. Általános Iskola 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Általános Iskola 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2018. évi működési költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Általános Iskola 2018. éviköltségvetését azzal a 

módosítással, hogy kerüljön bele karbantartás 29. sorába a két iskolában lévő öltöző szekrények 

karbantartására 500 ezer forint. 

Horváth Éva polgármester: Tehát van egy módosító javaslat a Pénzügyi Bizottság részéről? 

További javaslat?  

Aki támogatja, hogy a karbantartás 29. sorába a két iskolában lévő öltöző szekrények 

karbantartására 500 ezer forint irányozzunk elő, kérem, szavazzon! 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

50/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint az iskola dologi 

kiadási összegét emelje meg 500 ezer Ft-tal, a két iskolában az öltöző 

szekrények karbantartására. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Iskola működési költségvetését elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

51/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 13. számú részletező tábla alapján elfogadja az Iskola 

2018. évi működési költségvetésének tervezetét 11 944 ezer Ft bevétellel 

és 49 881 ezer Ft kiadással. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 13. Iskola” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

II. Átadott pénzeszközök 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az átadott pénzeszközök 2018. évi költségvetését 

azzal a módosítással, hogy a civil szervezetek támogatásának összegére 15 millió forint helyett 

10 millió forint kerüljön beállításra. 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy módosító javaslat. Van esetleg más javaslat is?  

Láng Géza alpolgármester: Vegyük le 7,5 millió forintra. Mégpedig azért, mert a PMTE a 

vásárlás során úgyis ki lesz stafírozva, az idén ebből a pénzből nem kér.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát a Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy a civil szervezetek 

támogatásának összegét csökkentsük le 10 millió forintra a 15 millió forintról.  

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

52/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint az átadott 

pénzeszközök civil támogatás sorát csökkentse 5000 ezer Ft-tal. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy másik javaslat, hogy a felére csökkentsük a civil 

szervezetek támogatását, azaz 7,5 millió forintra. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 2 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

53/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Láng Géza alpolgármester javaslatát, mely szerint az átadott 

pénzeszközök civil támogatás sorát csökkentse 7500 ezer Ft-tal. 

 

Horváth Éva polgármester: Mint előterjesztő, felteszem a Pénzügyi Bizottságon elhangzott 

javaslatot, hogy 1 millió forinttal csökkentsük a támogatást. Megértem Alpolgármester úr 

dilemmáját, de nem a PMTE kistafírozása miatt, hanem mert a Humán Bizottság ülésén többen 

egyetértettünk, hogy idén nem kell túlkapacitálni a támogatást, mert a tavalyi évben minden 

nagy jubileum lement. Idén nem lesz olyan plusz, ami miatt ezt a 15 millió forintot fel kelljen 

használni. Javaslom a 14 millió forintot.  

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

54/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Polgármester javaslatát, mely szerint az átadott pénzeszközök 

civil támogatás sorát csökkentse 1000 ezer Ft-tal. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Átadott pénzeszközök 2018. évi költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon!  

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

55/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „II. átadott pénzeszközök 2018. évi költségvetése” 

részletező tábla alapján az átadott pénzeszközök költségvetési tervezetét 

41 703 ezer Ft kiadással elfogadja. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "II. Átadott pénzeszközök” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

III. Szociálpolitikai juttatások  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2018. évi költségvetését. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2018. évi költségvetését. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2018. évi költségvetését. 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Szociálpolitikai juttatások 2018. évi 

költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

56/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „III. szociálpolitikai juttatások 2018. évi 

költségvetése” részletező táblák alapján elfogadja az Önkormányzat 

szociálpolitikai juttatások költségvetési tervezetét 2 000 Ft bevétel és 51 

989 ezer Ft kiadással. 

  

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "III. Szociálpolitikai juttatások Önkormányzat” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A tartalékokat hagyjuk meg későbbre. Menjünk a beruházási 

táblára, amivel még nem foglalkoztunk. 
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V. Felhalmozási kiadások 

 

1. Általános Iskola 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Iskola felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Kisebbségi vélemény: A 

Településfejlesztési Bizottság 2 igen, 4 tartózkodás mellett elutasította azt a javaslatot, hogy a 

Hősök terei Iskolába játszótér építésére elkülönítsenek 1500 ezer forintot. 

A Településfejlesztési Bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 

felhalmozási kiadásait. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Iskola felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki az Iskola beruházási tábláját elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

57/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Iskola 

2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Garanciális visszatartás: Berhidai út 54. lépcső 251 

Garanciális visszatartás: előtető 190 

Garanciális visszatartás: ablakcsere 15 

Garanciális visszatartás: kosárlabda pálya műanyag borítás 218 

Garanciális visszatartás: statikai megerősítés 1575 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Hősök tere 1: udvari játszóeszközök 2000 

Összesen: 2749 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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5. Polgármesteri Hivatal 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:  

Kisebbségi vélemény: 

A Humán Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem fogadta el, hogy az 

5.2 soron szereplő klíma bővítés kikerüljön a táblázatból és az így felszabaduló 1.6 millió forint 

kerüljön az általános tartalékba 

A Humán Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra 

a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 3 

igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Polgármesteri Hivatal 

felhalmozási kiadásait. 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a 5.3 sorra Árnyékolás címmel 500 ezer Ft kerüljön be a Felhalmozási 

kiadásokba.  Ez a bejáratnál a fényvédelemre. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke:  

Kisebbségi vélemény: 

A Pénzügyi Bizottság 3 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem fogadta el, hogy az 5.2 

soron szereplő klíma bővítés kikerüljön a táblázatból és az így felszabaduló 1.6 millió forint 

kerüljön az általános tartalékba 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 

Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait azzal a módosítással, hogy kerüljön beállításra 

egy 5.3 sor, melybe árnyékolás címen 500 ezer forint szerepeljen. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Volt egy módosító javaslat, hogy kerüljön beállításra egy 5.3 sor, melybe árnyékolás címen 500 

ezer forint szerepeljen. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a javaslatot, hogy a 

Felhalmozási kiadások 5.3 sorra Árnyékolás címmel 500 ezer szerepeljen. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? 

 

Láng Géza alpolgármester: A klíma kerüljön ki.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy az 5.2 soron szereplő klímabővítés 

kikerüljön a táblázatból, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

58/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Láng Géza alpolgármester javaslatát, mely szerint a 

Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásai közül az 5.2 soron tervezett 

klíma kerüljön ki. 
 

Dombi Norbert képviselő: Mivel az aula árnyékolását elfogadta a testület, így úgy 

módosítanám, hogy az oda tervezett klíma ne valósuljon meg, csak az emeleti irodában. Nem 

tudom, hogy összegben szétbontva ez mennyit jelent. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyjából tudom csak megmondani, kb. 400 ezer forint 

lenne az emeleti klíma az ajánlat szerint. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor ez alapján úgy szeretném módosítani, hogy az 5.2 sorról 

vegyünk el 1,2 millió forintot, és 400 ezer forintot hagyjunk meg az emeleti irodának. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a javaslatot, 

hogy az 5.2 sorról vegyünk el 1,2 millió forintot, és 400 ezer forintot hagyjunk meg az emeleti 

irodának. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Lenne azért egy megjegyzésem. A Képviselő-testületben és 

néhány bizottságban rendkívül kemény harc volt annak érdekében, hogy az egész épület 

klimatizálásra kerüljön. Nagyon csodálkozom, hogy most a Képviselő-testület tagjai ezt az 

előtér részt nem szavazzák meg. Ott ugyanolyan forróság van, mint máshol, sőt nagyobb. Az 

árnyékolás nem megoldás. Elviselhetetlen lesz a klíma, érthetetlenül állok a döntés előtt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Polgármesteri Hivatal felhalmozási tábláját elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

59/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  
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Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Klíma bővítés (anyakönyvi iroda) 400 

Árnyékolás (aula) 500 

Összesen: 1200 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

6. Temető 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogdásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogdásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? Nincs. Aki a Temető felhalmozási kiadásaival 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

60/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Temető 

2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 200 

Információs tábla 2 db. 300 

Adósságkonszolidációs pályázat terhére: 2 db. 

kolumbárium telepítés 2600 

Összesen: 3100 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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7. Községgazdálkodás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:  

Kisebbségi vélemény: 

A Humán Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem fogadta el, hogy a 7.3 

soron a 8 millió helyett 10 millió szerepeljen.  

A Humán Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 

Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait azzal a módosítással, hogy a 7.3 sorban szereplő 

kamerarendszer bővítés, átalakítás, tervezés során az óvodához 2 db kamera kerüljön 

felhelyezésre, valamint 2 db nagyfelbontású (4K) kerüljön beszerzésre. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke:  

Kisebbségi vélemény: 

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem fogadta el, hogy a 

községgazdálkodás felhalmozási kiadásaiba kerüljön be a garázs tervezés. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 

felhalmozási kiadásait.  

Horváth Éva polgármester: Módosító indítvány a Humán Bizottság részéről hangzott el. Kéri, 

hogy a 7.3 sorban szereplő kamerarendszer bővítés, átalakítás, tervezés során az óvodához 2 db 

kamera kerüljön felhelyezésre, valamint 2 db nagyfelbontású (4K) kerüljön beszerzésre. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett támogatja a javaslatot, hogy a 

7.3 sorban szereplő kamerarendszer bővítés, átalakítás, tervezés során az óvodához 2 db 

kamera kerüljön felhelyezésre, valamint 2 db nagyfelbontású (4K) kerüljön beszerzésre. 

 

Horváth Éva polgármester: További javaslat?  

 

Láng Géza alpolgármester: Lenne egy javaslatom, hogy a garázstervezést idén vegyük fel a 

programunkba. Évek óta ígérjük a lakosságnak, hogy lehetőséget teremtünk nekik, hogy garázst 

építsenek. Ezek szerint megint elmaradna ez. A tervezést mindenképpen csináljuk meg, hogy 

elkezdhessék az építkezést utána. Valami lépés legyen előre.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a garázstervezést tegyük be a 

költségvetésbe, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

61/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Láng Géza alpolgármester javaslatát, mely szerint a 

Községgazdálkodás beruházási kiadásai közé 7.2. sorra 1500 ezer Ft-tal 

garázstelep tervezés kerüljön be.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Községgazdálkodás költségvetését a 

megszavazott módosítással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

62/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Községgazdálkodás 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Térfigyelő kamerarendszer bővítés, átalakítás, 

tervezés (2 db kamera óvoda figyelésre, 2 db 4K 

felbontású monitor) 8000 

Rendezési terv, HÉSZ 4000 

Környezetvédelmi program 300 

Összesen: 12800 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

8. Felszíni vízelvezetés 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Felszíni vízelvezetés 2018. évi felhalmozási kiadását 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

63/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Felszíni 

vízelvezetés 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Vízkár elhárítási terv 1000 

Összesen: 1000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

9. Tó 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki a Tó felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

64/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tó 2018. 

évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

10. Strand 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 2 igen, 4 nem szavazattal nem 

javasolja elfogadásra a Strand felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási 

kiadásait.  

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki a Strand felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

65/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Strand 

2017. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Forrásfoglalás: üzembe helyezés 2700 

Strand tervezés 19100 

Strand tervezés, előkészítés 3000 
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Strand engedélyezés 500 

Strand kivitelezés (közbeszerzés, előleg, stb.) 8000 

Összesen: 33300 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

11. Parkfenntartás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki a Parkfenntartás felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Parkfenntartás 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

2 db. homokozó (Liszt F. u. 21, Kosztolányi D. 

tér) 700 

    Felújítás  

 Liszt F. u. 21. mászóvár: gumialjzat 1172 

Játszóterek felújítása 2000 

Összesen: 4372 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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12. Utak, hidak 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az utak, hidak felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az utak, hidak felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki az Utak, hidak költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Utak, 

hidak 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1000 

Garanciális visszatartás járda építés (Bánya u. - Kaposi 

víztározó) 183 

Garanciális visszatartás (Ifjúság útja - Temető utca) 629 

Garanciális visszatartás (2014. előtti) 214 

Temető u. járda, út tervezés, engedélyeztetés 1200 

Temető u. járda, út kivitelezés 8000 

Temető u. járda, út műszaki ellenőrzés 500 

Liszt F. u. 14. parkoló: tervezés, engedélyezés 800 

Liszt F. u. 14. parkoló: kivitelezés 5000 

Liszt F. u. 14. parkoló: múszaki ellenőrzés 300 

Felújítás  

Garanciális visszatartás: járda (Újmandula, Klapka, 

Kazinczy, Kosztolányi)  1681 

Összesen: 19507 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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13. Közvilágítás  

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat, kérdés? Nincs. Aki a Közvilágítás felhalmozási tábláját 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közvilágítás 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

 

Beruházás ezer Ft 

Garanciális visszatartás (Ifjúság u. - Temető u.) 160 

Közvilágítási oszlop (Hősök tere) 500 

Temető u.: közvilágítás bővítés 2000 

Összesen: 2660 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

14. Ivóvíz, szennyvíz 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ivóvíz, 

szennyvíz 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás ezer Ft 

Bántapusztai vízbázis rekonstrukció 1580 

    Beruházás  

Garanciális visszatartás - Temető u. ivóvíz vezeték 58 

Összesen: 1638 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Orvosi Rendelő 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait azzal a 

módosítással, hogy a 15/2 soron 3 millió forint helyett 1,5 millió szerepeljen, a felszabaduló 

összeg pedig kerüljön az általános tartalékba. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Felhalmozási 

kiadások 15.2 Kültéri lapburkolat csere (felnőtt orvosi rendelő) 3000 ezer forintot 

csökkentsék le 1500 ezer forintra. 

 

A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi 

Rendelő felhalmozási kiadásait az elfogadott módosításokkal. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait azzal a 

módosítással, hogy a 15.2 soron 3 millió forint helyett 1,5 millió szerepeljen, a felszabaduló 

összeg pedig kerüljön az általános tartalékba. 
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Horváth Éva polgármester: Volt egy módosító javaslata a Településfejlesztési Bizottságnak, 

hogy a Felhalmozási kiadások 15.2 Kültéri lapburkolat csere (felnőtt orvosi rendelő) soron 

3 millió forint helyett 1,5 millió szerepeljen. Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatja a javaslatot, hogy a 

Felhalmozási kiadások 15.2 Kültéri lapburkolat csere (felnőtt orvosi rendelő) soron 3 millió 

forint helyett 1,5 millió szerepeljen. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosítással az Orvosi rendelőt költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás ezer Ft 

Kültéri lapburkolat csere (felnőtt orvosi rendelő) 1500 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Összesen: 1800 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Köztisztaság 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztisztasági felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztisztasági felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Köztisztaság felhalmozási táblájával, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

71/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Köztisztaság 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Összesen: 300 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

17. Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati 

feladatok felhalmozási kiadásait. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati 

feladatok felhalmozási kiadásait. 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati 

feladatok felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

72/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2018. évi 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Adósságkonszolidációs pályázat terhére: 

Közösségi Ház  

HMKE telepítés 18957 

HMKE műszaki ellenőrzés 400 

Moziprojektor  6980 

Kisértékű tárgyi eszköz (székek, fotelok, keverőpult, 

reflektorok) 2977 

Felújítás  

Adósságkonszolidációs pályázat terhére: 

Közösségi Ház  

Külső hőszigetelés, nyílászáró csere 101201 

Fűtés korszerűsítés 9780 

Fűtés korszerűsítés: műszaki ellenőrzés  300 

Adósságkonszolidációs pályázat terhére: Régi 

hivatali épület  

Régi hivatali épület felújítása (építészet, gépészet, 

vill.) 35200 

Régi hivatali épület felújításának műszaki ellenőrzése  500 

Bölcsőde: fejlesztési támogatás terhére  

Energetikai korszerűsítés (kazánház, fűtés, napelem) 32000 

Energetikai korszerűsítés: műszaki ellenőrzés 800 

Összesen: 209095 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

18. Ingatlanvásárlás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 3 igen, 3 nem szavazattal nem 

javasolja elfogadásra az Ingatlanvásárlás felhalmozási kiadásait. 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja az Ingatlanvásárlás felhalmozási kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Ingatlanvásárlás felhalmozási kiadásait. 

Horváth Éva polgármester: Aki az Ingatlanvásárlás felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

73/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Ingatlanvásárlás 2018. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

PMTE Ingatlan vásárlás 70000 

Összesen: 70000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

IV. Tartalék 

 

Horváth Éva polgármester: Eljutottunk a tartalék tábláig. Hogy állunk? 

 

Gáspár Júlia pénzügyi irodavezető: Az általános tartalék 24.356 ezer Ft, a céltartalék 108 051 

ezer Ft, az összes tartalék pedig 132.407 ezer forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt. Aki ezekkel a számokkal, ami 

természetesen még nem a rendelet, változhat, elfogadja a határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

74/2018.(II.8.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a 2018. évi költségvetés számított – általános tartalék 24 356 

ezer Ft, céltartalék 108 051 ezer Ft – 132 407 ezer Ft összegét. 
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Dombi Norbert képviselő: A költségvetés tárgyalása során elhangzott Alpolgármester úr és 

Farkas László képviselőtársam részéről is, hogy aggályosnak érzi a költségvetést. Hogyan lehet 

ezt az aggályt eloszlatni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem értem az aggályt. Tudniillik le van írva feketén-fehéren, 

tételesen a közhatalmi bevételek nagyságrendje. Azt nyilván nem fogja leírni, hogy ki a 77 

adózó, bár voltak ilyen jelzések már. Az adóirodának ez alapján kell tervezni, ez alapján kell 

kivetni, előírni az adót, és behajtani. Tehát ez az adó be kell, hogy jöjjön. Nem tudok mit 

mondani.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nehogy abba a helyzetbe kerüljünk, hogy vissza kelljen fizetni. 

 

Horváth Éva polgármester: Az kétévente elő szokott fordulni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Valószínűleg azért, mert előző évben túl van tervezve az adó.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Nekünk a költségvetési rendeletünkbe annyi adót kell 

beállítani, amennyit a helyi adóban kivetnek, előírnak. Azt nem csinálhatjuk, hogy a felét 

állítjuk csak be, aztán vagy több lesz, vagy nem. Amit kivetünk, előírunk erre az évre, azt be 

kell állítani. 

 

Dombi Norbert képviselő: De ki veti ki, és mi alapján?  

 

Horváth Éva polgármester: A mi helyi rendeletünk alapján, az adótörvények alapján az 

adóhatóság.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt is értem, csak azt a 2 %-ot mi alapján állapítjuk meg, hogy 

mennyi lesz?  

 

Horváth Éva polgármester: Mert minden évben megadják az adóbevallásukat. 

 

Dombi Norbert képviselő: Van egy hivatalos bevallás?  

 

Horváth Éva polgármester: Így van. Sőt, most már nem is csak ide jön, hanem az 

Államkincstáron keresztül megy az iparűzési adó bevallása. Semmi sumák nincsen benne.  

 

Dombi Norbert képviselő: Tehát az adózó amennyit bevall. Nem magunktól mondunk egy 

számot, hanem van hivatalos papírotok arról, hogy az adózó mennyit vallott be?  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan. 

 

Gáspár Júlia pénzügyi irodavezető: Annyit szeretnék mondani, hogy a költségvetési rendelet 

bevétel oldalán minden egyes szám meg van alapozva, számítás alapján kerül bele minden, nem 

úgy történik, hogy hozzáigazítjuk a kiadási előirányzatokhoz. Minden sort alá kell és alá is 

tudunk támasztani. A kiadás annyi lesz, amennyit tervezünk, a bevétel teljesen pontosan ki van 

számítva, alá tudunk támasztani mindent.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azért feszegettem mindezt, hogy az aggályokat eloszlassuk.  
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Horváth Éva polgármester: Ha tavaly ilyenkor megkérdezitek, akkor lehet, hogy a Ferivel 

megingunk, mert tavaly vagányság volt az 588 millió forintot berakni. Ha 100 millióval 

kevesebbet rakunk be, akkor nyugodtabban aludtunk volna decemberig. Az már biztosnak 

tűnhetett volna, sokkal inkább. De 604 millió forint lett.  

 

Dombi Norbert képviselő: Elég érdekes helyzet bontakozik ki számomra. Ilyen szempontból 

a helyi adó bevételeink elég jó számot adnak ki. Előfordulhat, hogy ennél lesznek jóval 

gyengébb évek. Ilyen szempontból a beruházásainkra fordítható összeg, most 

háromszázegynehány millió forintnak közel kétharmada állami támogatás, az 

adósságkonszolidációban nem részesülés miatt kapott összeg. Ha jövőre ettől kevesebb lesz az 

adóbevételünk, és nem lesz ilyen pályázat, akkor gyakorlatilag nulla lesz, vagy százmillió 

forintunk lesz a településre?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor miből lesz több pénz? Azt mondjátok meg! 

 

Horváth Éva polgármester: Ezek a pénzek be fognak jönni jövőre is. Visszamenőleg nézd 

vissza a költségvetés bevétel és kiadás tábláit. Az iparűzési mindig ilyen hullámzó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt az előbb elmondtad. De most magas a bevételünk, lehet, hogy 

jövőre jóval kevesebb lesz. Egy olyan évben, amikor kevesebb adóbevételünk van, hogyan lesz 

pénzünk a települést fejleszteni? 

 

Horváth Éva polgármester: Abból fogunk gazdálkodni, amink van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt mondom. Lesz 100 millió forintunk kb.? Na, ezért nem 

szavaztam meg pl. a strandot. 

 

Horváth Éva polgármester: De 100 milliónál sokkal több lesz. Az építményadó nem ingatag. 

Annak a bevétele minden évben bejön.  

 

Dombi Norbert képviselő: De hát az most is bejött! 

 

Horváth Éva polgármester: Olyan év még nem volt, hogy ne lett volna iparűzési adó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem érted. Vagy nem akarod érteni, vagy én nem magyarázok jól. 

Hogyan lesz jövőre több pénzünk, ha most háromszázvalahány millió forintot tudunk költeni 

településfejlesztésre? Az összes többi működés. A 350 millió forintból 210-230 az állam által 

adott pénz. Ha levonod a háromszázból, akkor marad kb. 100 millió forintunk. Ennyi maradna, 

ha nem lenne egy jó adóév, és az állam nem adott volna támogatást. Ez eddig helyes?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem helyes, mert összesen 224 millió forintot adott 

adósságkonszolidációra az állam, és ezeket a beruházásokat az nem fedezi, mert a beruházások 

végösszege több, mint 300 millió forint volt, amikor beadtuk. A testület mondta, hogy mindent 

írjunk bele, az összes beruházást, ebbe a 224 millió forintba, aminek az összege több, mint 300 

millió forint volt. Ebből a támogatott tevékenységekből, amelyeket nekünk a pályázathoz fel 

kellett vállalni, hogy elvégezzük akkor is … (Dombi Norbert képviselő közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Éva, ne haragudj, de most mellébeszélsz.  
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Horváth Éva polgármester: Nem beszélek mellé, 139 millió forint van az állami számlánkon 

az adósságkonszolidációból. A többi különbözet az idei bevételünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Hogyan lesz több pénzünk jövőre? Kevesebb lesz az 

adóbevételünk, nem lesz több.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért lesz kevesebb?  

 

Dombi Norbert képviselő: Most mondtad, hogy hullámzik.  

 

Horváth Éva polgármester: Persze. Az iparűzési adót nem lehet 5 évre előre kiszámítani 

mennyi lesz. Húsz éven keresztül ezen aggódtunk volna, hogy ne csináljunk semmit, mert nem 

lesz iparűzési adó bevételünk?! 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem azt mondtam, hogy nem lesz, hanem azt, hogy kevesebb lesz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem fogom tudni a kételyeket eloszlatni, és megmagyarázni 

sem, mert pontos számot nem tudok. Kozma Zoltánné idetette a 2018. évi várható 

adóbevételeket, amit valóban a befolyt adó és a feltöltések alapján lett kiszámolva. Azt tudni 

kell, hogy a 2018. évi iparűzési adó, az nem csak a 2017. évi adóbevételen alapszik., tehát az 

iparűzési adó az mindig két év vonzata. Ezért ilyen hullámos az iparűzési adó, pontosan tervezni 

nem lehet. Előfordulhat, hogy jövő évben is kell visszafizetni adót olyannak is, aki most 

feltöltött. Ez előfordulhat. De ezt senki nem tudja előre kiszámolni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Kértem olyat, hogy számolja ki előre?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, csak azt mondtad, magyarázzuk meg. Még ez a 

magyarázat a Polgármester asszony mondandója mellé. Tehát az iparűzési adónál mindig két 

évet kell figyelni. Nagyon nehéz. 

 

Dombi Norbert képviselő: Értem. De akkor is egy évben egy összeg folyik be. Idén sok folyt 

be, idén jó bevételeink vannak. Ha lesz egy olyan év, hogy nem lesz ilyen jó az adóbevételünk, 

nem fog maradni pénzünk települést fejleszteni, vagy legalábbis nagyon kevés.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt már ilyen évünk, mégis tudtunk fejleszteni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Persze, mert az előző évről megmaradt egy rakat pénz. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az adóerő-képesség most látszik meg a szolidaritási adónál. 

A tavalyi évben viszonylag rossz - és idézőjelben mondom ezt - volt az iparűzési adó 

bevételünk, ami az adóerő-képességet csökkenti, azért csökkent most a szolidaritási adónk. Ha 

az idei adóbevételünk jó lesz, akkor jövő évre ez megint változást fog hozni. Volt olyan év is, 

amikor olyan kimagasló volt az iparűzési adó bevétele az önkormányzatnak, hogy a 

Nemzetgazdasági Minisztériumból felhívtak bennünket telefonon, hogy magyarázzuk meg ezt 

a számot, mert ez egy akkora magas szám, hogy biztos valamit elírtunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt érzem, hogy elbeszélünk egymás mellett.  

 

Horváth Éva polgármester: Fogunk fejleszteni jövő évben is.  
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17.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 

 

 


